

天安卓健有限公司

TIAN AN MEDICARE LIMITED

(Incorporated in Bermuda with limited liability) (於百慕達註冊成立之有限公司)

(Stock Code: 383) (股份代號: 383)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

12 September 2025

Dear Registered Shareholder(s),

Tian An Medicare Limited (the "Company")

Notice of Publication of 2025 Interim Report (the "Current Corporate Communication")

The English and Chinese versions of the Current Corporate Communication are available on the Company's websites at http://www.tiananmedicare.com.hk and http://www.hakexnews.hk. If you have elected to receive corporate communications* in printed form, the printed form (or forms) of the Current Corporate Communication is (or are) enclosed.

If you would like (i) to receive future corporate communication(s)* from the Company in printed form instead of in electronic form on the Company's websites (or in electronic form on the Company's websites instead of in printed form) or (ii) to change the language in which you receive corporate communication(s)* in printed form, please complete the Change Request Form on the reverse side of this letter and sign and return it by post or by hand to the Company c/o the Company's Hong Kong branch share registrar and transfer office ("Hong Kong Share Registrar"), Tricor Investor Services Limited, at 17th Floor, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong. If you post your reply in Hong Kong, you may use the mailing label in the Change Request Form and need not affix a stamp on the envelope when returning your Change Request Form. Otherwise, please affix an appropriate stamp.

If you have elected (or are deemed to have consented) to receive the Current Corporate Communication in electronic form on the Company's websites but for any reason have difficulty in accessing the corporate communication(s)* on the Company's websites, the Company will upon request send the Current Corporate Communication to you in printed form free of charge.

You may at any time by giving reasonable notice in writing (not less than 7 days) to the Company (sent to the Hong Kong Share Registrar at the above address or by email to 383-ecom@vistra.com) to elect (i) to receive future corporate communication(s)* from the Company in printed form instead of in electronic form on the Company's websites (or in electronic form on the Company's websites instead of in printed form) or (ii) to change the language in which you receive corporate communication(s)* in printed form.

Should you have any questions in relation to this letter, please call the Hong Kong Share Registrar at (852) 2980 1333 during business hours (from 9:00 a.m. to 5:00 p.m., Monday to Friday, excluding Hong Kong public holidays).

By Order of the Board

Tian An Medicare Limited

Sit Po Ling

Company Secretary

* Corporate Communication(s) means any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of holder(s) of any of its securities, including but not limited to (a) the directors' report, its annual financial statements together with the auditor's report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a circular; and (f) a proxy form.

各位登記股東:

天安卓健有限公司(「本公司」)

一 二零二五年中期業績報告(「是次公司通訊」)之發佈通知

是次公司通訊之中、英文版本已上載於本公司網站(www.tiananmedicare.com.hk及www.irasia.com/listco/hk/tiananmedicare/) 及香港交易所披露易網站(www.hkexnews.hk),歡迎查閱。如 閣下已選擇收取公司通訊*之印刷本,是次公司通訊之印刷本隨本函附上。

如 閣下欲(i)收取本公司日後的公司通訊*之印刷本,以取代於本公司網站登載的電子版本(或收取於本公司網站登載的電子版本,以取代印刷本)或(ii)更改所收取的公司通訊*印刷本的語言版本,請 閣下填妥在本函背面的變更申請表格,並在變更申請表格上簽名,然後寄回或親自交回本公司之香港股份過戶及登記分處(「香港股份過戶登記處」)卓佳證券登記有限公司,地址為香港夏慤道16號遠東金融中心17樓。如 閣下在香港投寄,可使用變更申請表格上的郵寄標籤寄回變更申請表格,而毋須在信封上貼上郵票;否則,請貼上適當的郵票。

如 閣下已選擇(或被視為已同意)收取於本公司網站登載的是次公司通訊電子版本,惟因任何理由以致在本公司網站查閱公司通訊上出現困難,本公司將於收到 閣下要求後寄上所要求的是次公司通訊的印刷本,費用全免。

閣下可以隨時以合理時間(不少於七日)書面通知予本公司(寄送至香港股份過戶登記處上述地址或透過電郵至383-ecom@vistra.com)以選擇(i)收取本公司將來的公司通訊#之印刷本,以取代於本公司網站登載的電子版本(或收取於本公司網站登載的電子版本,以取代印刷本)或(ii)更改所收取的公司通訊#印刷本的語言版本。

如 閣下對本函內容有任何疑問,請於辦公時間內(星期一至星期五,上午九時正至下午五時正,香港公眾假期除外)致電香港股份過戶登記 處(852) 2980 1333。

承董事會命 天安卓健有限公司 公司秘書 薛寶鈴

二零二五年九月十二日

"公司通訊指本公司刊發或將予刊發以供其任何證券持有人參照或採取行動之任何文件,包括但不限於:(a)董事會報告、年度財務報表連同核數師報告以及(如適用)財務摘要報告;(b)中期報告及(如適用)中期摘要報告;(c)會議通告;(d)上市文件;(e)通函;及(f)代表委任表格。

CHANGE REQUEST FORM 變更申請表格

Tian An Medicare Limited (the "Company") (Stock Code: 383) c/o Tricor Investor Services Limited 17th Floor, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong

天安卓健有限公司(「本公司」) (股份代號: 383) (經卓住證券登記有限公司 香港夏繆道16號 遠東金融中心17樓

deemed to h 本人/我作	nave consented) to re 門已收取是次公司	ceive 通訊	the Cu (定義	ırrent 見本	t Corp 表 核	pora 格背	ite Co	mmuni 之英文	cati	on in ele 文/中	ctronic 英文印	for	m on t 本或	he C 已選	ompai 擇(g	ny's w 戏被衫	/ebsit	es. 己同)	意)」	(大取)	於ス	t 公 i	司維	当站多	登載	的是	: 次	公司	通言	訊電	子版	本。		o cicci	u (01	umare
Part A I/We would like to receive the Current Corporate Communication in printed form in the manner indicated below: 甲部 本人/我們現欲以下列方式收取是次公司通訊之印刷本:																																				
(Please mark "X" in ONLY ONE of the following boxes 請從下列選擇中,僅在其中一個空格內劃上「X」號)																																				
	I/We would like to receive the Current Corporate Communication in the English language only; OR 本人/我們現欲僅收取是次公司通訊之英文本; 或																																			
	I/We would like to receive the Current Corporate Communication in the Chinese language only; OR 本人/我們現然僅收取是次公司通訊之中又本:或 I/We would like to receive the Current Corporate Communication in both the English language and the Chinese language																																			
I/We would like to receive the Current Corporate Communication in both the English language and the Chinese language. 本人人我們現欲同時收取是次公司通訊之英文和中文本。 Part B I/We would like to change the way in which I/we receive future corporate communication(s)* from the Company in the manner indicated below: 乙部 本人人我們現欲以下列方式變更收取公司解來的公司通訊的方式:																																				
Part B 乙部	I/We would like to 本人/我們現欲	chang 以下	ge the 列方:	way 大變	in wh 更 收	nich 取名	I/we: 公司第	receive 將來的	futi 公言	ure corpo 司通訊#	orate co 的方词	omm t	nunica	tion(s)# fro	m the	Com	pany	in t	he ma	ann	er ind	licat	ted be	elow	:										
(Please mar	k "X" in ONLY ON				-													1.		1										. 21 . 1 . 1		4.0			.1	OB
	in electronic form 收取登載於本公	on the 司網	di 的 f	電子	版本	osite:	s and 並在往	by rec 事次於	eivii 本	ng notific 公司網站	占登 載	公 i	mail to 司通言	the H#時	收 取	addre 發送	ss be 至以	下電	wher 手郵:	n each 地址	的 cc 的 '	rpora 電郵	ite c 通失	omm ∄; ⊑	tunic 龙	ation	1# 1S	made	ava	ailabl	e on	the Co	mpa	any's	vebsit	es; OR
Email Addr 電郵地址	ess			T																											T		T		T	
	(The Compa the Compan printed form Company's (統治太小	wwill .	eand to	euch	chara	abald	dor by	nact (i)	0 110	tification	Latter f	ar th	a nuhli	catio	n of co	rnorat	a com		catio	net on	160	Com	nam	de ma	heite	e. and	1 / 11	\ all 6	eturo.	Actio	mahl	a Carn	arata	Come	unicat	tioneA in
me configury in seaso data. Anaethorists of posit (interpretation by corporate communications) of the company's weakers, and (i) all future Actionable Corporate Communications's in the Company's weakers and (ii) all future Actionable Corporate Communications's in electronic form from the Company's weakers and (ii) all future Actionable Corporate Communications's in electronic form from the Company's weakers and (ii) all future Actionable Corporate Communications's in electronic form from the Company's weakers and (iii) all future Actionable Corporate Communications's in electronic form from the Company's weakers and (iii) all future Actionable Corporate Communications's in electronic form the Company's (iii) and (ii															及(ii)本																					
僅收取英文印刷本;或 in printed form in the Chinese language only; OR																																				
僅收取中文印刷本;或 in printed form both in the English language and in the Chinese language.																																				
	同時收取英文及	中文	印刷	本。		, 0																														
a: //	fr da .																-		r= 44r	1.																
Signature 簽名:														Date 日期:																						
Name 姓名:														Contact telephone number 聯絡電話號碼:																						
Notes 附註: 1. Pleas	e complete all your det	ails cle	arly.																																	
2. If you	請 関下清差填妥所有資料。 2. If your shares are held in joint ames, the shareholder whose name stands first on the register of members of the Company in respect of the joint holding should sign this Change Request Form in order for it to be valid.																																			
则陶馨石成果,则平爱更甲·朝衣恰须出现杂石谓上城中石坪有成的决块在沙用上即以取来爱者,乃身有双。 Any form with more than one box marked "X" in Part A or Part B, with no box marked "X"、with no signature or otherwise incorrectly completed will be void. 任何在本表格甲部或乙部作出超過一侧 [X],或未有劃上 [X],或未有簽署、或在其他方面填寫不正確,則本表格將會作廢。 The above instruction will apply to all future Corporate Communication(s)* to be sent to you until you notify the Company otherwise by reasonable notice in writing (not less than 7 days) to the Company's Hong Kong branch share registrar and transfer office ("Hong Kong Share Registra"). Tricor Investor Services Limited, at 17th Floor, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong or by email to 383-ecom@vistra.com to change the choice. 上述指示德用整何 图下發出之所有日後公司通過第一章至 图下向本公司费出之合理時間(不分於七天)的書面通知子本公司之香港股份通戶登記次/底(香港股份通戶登記或))享佳證券登記有限公司,地址為香港夏整道16號經東金融中心17樓或以電郵方式發送至383-ecom@vistra.com 另作選擇為止。															ch share ce. 登記有																					
future corporate communication(s) by printed form instead of in electronic form on the Company's websites (or in electronic form on the Company's websites instead of in printed form); or (ii) to change the language in which they receive Corporate Communication(s)* in printed form). 展東可以簡彰以合理時間(不少於七日)書面幾知子本公司(寄送至香港股份過戶登記處上達地址或透過電郵至383-ecom@vistra.com), 選擇(i) 收取日後公司通訊之印刷本,以取代於本公司網站登載的電子版本域收取於本公司網站登載的公司通訊電子版本,以取代於本公司網站登載的電子版本域收取於本公司網站登載的電子版本域收取於本公司網站登載的電子版本域收取於本公司網站登載的電子版本域收取於本公司網站登載的電子版本域收取的公司通訊電子版本,以取代於本公司網站登載的電子版本域收取的公司通訊等的電子版本域收取的公司通訊等。															站登載																					
6. For the avoidance of doubt, the Company does not accept any special instructions written on this Change Request Form. 為免存疑:任何在本變更申請表格上的額外手弯指示:本公司將不予處理。 *** Corporate Communication(s) means any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of holder(s) of any of its securities, including but not limited to (a) the directors' report, its annual															annual																					
financial statements together with the auditor's report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a citicular; and (f) a proxy form. 公司继訊指本公司刊發波第予刊發以供其任何證券持有人參照或採取行動之任何文件,包括但不限於: (a) 董事會報告、年度財務報表继同核數師報告以及(如適用)財務摘要報告;(b)中期報告及(知適用)申明摘要報告。(c)會議也會:(d)上市文件;(e)通過;及(仍代表委任表格。															cument; 報告及																					
公司通訊 由于公司的发表的了价效应应从在时间分对可入多点效体机制型之在内入开,包括巨小体层、创新型用,即需要数据含"人及内放体农业内依戴即来们可以加速力用。" 创新型用中崩溃要数据含"(c)自靠通管;(d)上市文传"(c)通道;发仍代表更任表榜。 ** Actionable Corporate Communication(s) means any corporate communication from the Company in the seeks instructions from its shareholders on how they wish to exercise their rights or make an election as the shareholders of the Company, 可供採取行動的公司等某有股票指示,被引擎不公司股票和如何行负其推判或选择而资出之任何公司通讯。															ompany.																					
PERSONAL	INFORMATION CO	LLEC	CTION	STA	TEM	IENT	Γ收集	[個人]	料	聲明																										
"Personal Data" in this statement has the same meaning as "personal data" in the Personal Data (Privacy) Ordinance, Chapter 486 of the Laws of Hong Kong ("PDPO"), which includes your name, mailing address, telephone number, e-mail address and/or your choice. 本聲明所指的「個人資料」具有(個人資料(私緣)條例)(香港法例第486章)(「私緣條例」)賦予「個人資料」之相同涵義,當中包括 關下的姓名、郵寄地址、電話號碼、電郵地址及/或 關下的選擇。																																				
中学列が出口。個人具件1分科。個人具件(保護) 陳何八智也左向別490年)(保護) 即一門支持。「七川田報業・高丁包治・園下的支柱・学の電池」、電助電池 (電助電池) を野地地に、電助電池 (といいます) でいたけい でいたけい Vour Personal Data provided in this form will be used in connection with processing your request for obtaining printed copy of the relevant Corporate Communication(s)* and Actionable Corporate Communication(s)*. Your supply of Personal Data is on a voluntary basis. However, we may not be able to process your request unless you provide us with your Personal Data. 國下於本表的景後供會人資料將用以處理 国下要求索取相關公司通訊*及可供採取行動的公司通訊*印刷本之指示。 国下乃基於自顧性質提供個人資料・惟何 国下並無提供個人資料・本公司可能無法處理 国下的指示。														upply of																						
Your Persons	al Data may be disclose	d or tr:	ansferre	ed to t	the Ho	ong k	Kong	Share R	egist	rar for the	nurno	: ях 1 se sta	ated ab	ove.	」畑 int or whe	n it is r	reguir	. fii 小 ed to o	do so	⊫ r obvla)]: w. 1	雪 疋 I	ampl	l 11: 30 le. in :	respo	共1回ノ onse to) a c	神,1 ourt o	E 1191 order	oral	aw ei	. ≡ #£ 1 nforcer	共加 nent	人買和	's regu	公司刊 iest, and
will be retain 本公司可勍	ned for such period as n 比上述用途將 閣下	iay be 扚個丿	necess 資料	ary fo 披露	or our 或轉	verif 移給	ficatio 合香港	on and re 股份並	core	l purpose. 登記處,	或按法	- 例	規定(例如	應法及	年命令	. 或執	法機	關白	り要す	k) f	自出披	露.	或轉	移,	並將	在並	直當期	1問)	內保	習該	等個人	、資:	料作材	實及	記錄用
You have the	e right to request access following means: U據私隱條例分別查	s to an	d/or co	orrecti	ion of	f vour	r Perso	onal Da	ta re:	spectively	in acc	ordai	nce wi	th the	provis	sions o	f the	PDPO). An	v sucl	h re	auest	for a	access	s to a	ind/or	con									
图下有權根 By mail to:	Personal Data Privac	v Offic	cer		洲 卜日	判 個	人資	朴。任	10 查	國 及/国	1. 更正	[4]	下個.	人質	料的要	そ来,:		透過1部寄:		具中香	一進	贝筮? 夏愁	型以 道1€	香面	万三	、提出	1:									
By email to:	Tricor Investor Servi 17th Floor, Far East 16 Harcourt Road, H 383-ecom@vistra.co	ong Ko	nited e Centr ong	re,													1	世郵:		遠卓 個 38	東佳人3-0	夏金證資金證資 com@	単語を では いは いは に に に に に に に に に に に に に	↑17樓 見有限 主任 ra.co	L公i m	1]										
≥<															·																					
																						3.7.4		TNI	Ст	A D	17.1	# 17	·	抽忽	ĸ					

Please cut the mailing label and stick it on an envelope in order to return this Change Request Form to us. No postage is necessary if posted in Hong Kong.

閣下寄回本變更申請表格時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。 如在本港投寄, 閣下無需支付郵費或貼上郵票。

MAILING LABEL 郵 寄 標 籤

Tricor Investor Services Limited 卓佳證券登記有限公司 Freepost No. 簡便回郵號碼: 10 GPO Hong Kong 香港